
Referat fra Generalforsamling i Grundejerforeningen Klaruplund mandag 
den 24. februar 2020. 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
Martin valgt 

2. Bestyrelsens beretning v/formanden 
Beretning godkendt 

3. Aflæggelse af regnskab v/kassereren 
Regnskab godkendt, der var spørgsmål til afregning af havemand. 

4. Behandling af indkommende forslag: 
Der var stillet forslag til nedsættelse af en arbejdsgruppe, som skulle 
undersøge muligheder for et andet affaldshåndteringssystem. 
Ca. en 1-3 del af de fremmødte syntes, at det var en god ide at 
undersøge dette. Rikke i nr. 38 bliver primus motor for gruppen. 

5. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af kontingent 
Budgettet blev godkendt. 
Fremover vil havemanden blive inddraget meget mere i fjernelse af 
ukrudt i kvarteret. Græsplænerne skal inden længe ryddes for 
nedfaldne grene mm., inden havemanden skal i gang med at klippe 
græs. 
Kontingent blev bibeholdt på 2000 kr. om året. Den 1. indbetaling på 
1000 kr. skal betales senest den 15. maj og den 2. indbetaling på 1000 
kr. skal betales senest den 15. oktober. 

6. Valg af formand  

 Martin, nr. 17, modtog ikke genvalg, da han skal flytte den 1. 
juni. Der var ingen formandskandidater, så Martin fortsætter, 
indtil vi har afholdt en ekstra ordinær generalforsamling i maj 

7. Valg af to bestyrelsesmedlemmer 

 Ann, nr. 14, genvalgt 

 Hanne, nr. 46, genvalgt 
8. Valg af to bestyrelsessuppleanter 

Jørgen Kaldsen, nr. 44 valgt til 1. suppleant 
Rikke Lunde, nr. 38 valgt til 2. suppleant 

9. Valg af to revisorer 
Genvalg af Anders nr. 9 og Thorkild nr. 18 

10. Valg af revisorsuppleanter 
Karis, nr. 4 valgt til 1. suppleant 
Camilla nr. 1 valgt til 2. suppleant 

11.  Eventuelt 
Spørgsmål til hvad man kan gøre, når man i timevis er generet af 
gøende hunde, når hundenes ejer ikke er hjemme. Beboerne 
opfordres til at tage en snak med ejer af hundene om problemet. 



Støj fra unge mennesker oppe i DUSSEN, generer os naboer, hvad kan 
vi gøre, er der nogle voksne mænd som har lyst til at tage en snak med 
de unge. Hvis, så kan de henvende sig hos Martin. Der kan rettes 
henvendelse til institutioner i området og høre dem, hvad man evt. 
kan gøre.  
Der skal købes en ny flagsnor og flagstangen skal lægges ned og 
rengøres. 
Rågerne er et stort støjproblem her i kvarteret. Der skydes rågeunger 
fra 1. maj til midt i juni, men lige lidt hjælper det. Der blev opfordret 
til, at så mange beboere som muligt skal henvende sig til 
kommunen/naturstyrelsen og opfordre til at de voksne råger også 
bliver holdt nede. Her er et link, som kan bruges:  
https://indberet.virk.dk/myndigheder/stat/NST/Ansoegning_om_regul
ering_af_skadevoldende_vildt 
 
Stor tak til formanden fra de nærmeste naboer. 
Stor tak til Martin fra bestyrelsen på vegne af Grundejerforeningen 
Klaruplund. 
 
 
 
     
Dirigent Martin Eltved  Formand Martin Eltved 
 
 
referent Grethe Raal og Dorte Hinzmann 
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